



Notice for Change of Information of Registered Gas Installers 氣體裝置技工更新資料通知

- 1) 註冊氣體裝置技工姓名： _____
Name of Registered Gas Installer (中文) (Chinese) (英文) (English)
- 2) 註冊氣體裝置技工號碼： _____ 現有註冊類別： _____
Registered Gas Installer Card No. Existing Registration Class(es)
- 3) 住宅地址： _____
Residential Address
- 4) 郵遞地址： _____
Address for service by post
- 5) 電話號碼： _____ 手提電話： _____ 電郵地址： _____
Telephone No. Mobile No. E-mail Address
- 6) 現時僱主： (a) 公司名稱 (Company Name)： _____
Current Employer (b) 地址 (Address)： _____

(c) 電話號碼 (Telephone No.)： _____
(d) 氣體工程承辦商註冊號碼 (如知悉)： _____
Gas Contractor Registration Number (if known)
- 7) 請註明需要更改的資料及生效日期：
Please indicate information to be changed and effective date:

Please submit two photos, attach one here and clip the other (with name on the back) on this form

須遞交兩張相片，一張貼於此處，另一張（請在背面寫上姓名）夾附於表格。

祇供署方填寫
Official Use Only

序號： _____
Serial No.

簽發日期： _____
Issue Date

祇供註冊氣體裝置技工於領取補發技工卡時填寫
To be filled in by Registered Gas Installer at the time of collection

本人 _____ (註冊氣體裝置技工號碼： _____) 於 _____ 年 _____ 月 _____ 日，收到上述註冊號碼的氣體裝置技工補發卡。

I, _____, (Registered Gas Installer Number: _____) hereby acknowledge the receipt of my Registered Gas Installer card replacement on _____.
(Date)

註冊氣體裝置技工簽署
Signature of Registered Gas Installer